
Referat fra elevrådsmøde d. 1. oktober 2024 

Tilstede: Mercedes, Maggie, Silje, Niksa, Noel, Jonas, Viggo, Liva, Emil, Camilla, Rikke og Puk 

 

Vi startede mødet med at vælge Emil som elevrådsformand da han som den ældste skulle tage 

den post. Liva bliver hans Suppleant.  

 

Dernæst gennemgik vi lidt om hvad et elevråd er og hvordan det holdes. Som elevrådsformand 

kan man også komme med til et skolebestyrelsesmøde, så det rundede vi også lige.  

 

Igen i år skal vi rundt om forskellige emner, punkter og informationer som bliver meldt ud nogle 

uger inden et møde, sådan at alle klasser/grupper kan diskutere og snakke om det inden, og sådan 

at elevrådsrepræsentanten kan bringe det tilbage til elevrådsmødet.  

 

Allerede nu er alle klar på at starte op, så mange emner er allerede kommet i spil, der er fx 

allerede nu talt om legepladsen, legetøjsdag og ønske om morgenmadsbuffet i sfo’en. 

Rikke fortalte at der var gynger på vej, det blev alle meget glade for, omkring slut okt. regnede hun 

med. Samt så er der snak om at få ordnet legepladsen yderligere, så derfor kommer det på som 

punkt til dagsorden næste gang. 

Næste elevrådsmøde bliver d. 29/10 kl. 13.15. 

1. Skolegården/legepladsen, hvad har vi af ønsker/idéer 

til den? 

2. Evt.  


